
Rada školy pri Základnej škole s materskou školou, Školská 12, Pečovská Nová Ves 

 

VÝROČNÁ SPRÁVA O ČINNOSTI RADY ŠKOLY 

ZA ROK 2014 

 

 

 Rada školy pri Základnej škole s materskou školou v Pečovskej Novej Vsi zasadala pravidelne, podľa 
schváleného ročného plánu a v tomto zložení: 
 
Júlia Čerkalová- zástupca rodičov za základnú školu 
Ing. Margita Pigulová - zástupca rodičov za základnú školu (tajomníčka RŠ) 
Danka Stracenská - zástupca rodičov za základnú školu 
Mgr. Andrea Štofaníková - zástupca rodičov za materskú školu 
Mgr. Katarína Falatová - zástupca pedagogických zamestnancov za základnú školu (podpredsedníčka RŠ) 
Andrea Kandrová - zástupca pedagogických zamestnancov za materskú školu 
Monika Miková - zástupca nepedagogických zamestnancov 
Ing. Jozef Balaščík - delegovaný zástupca za zriaďovateľa (predseda RŠ) 
PhDr. Jaroslav Dujava - delegovaný zástupca za zriaďovateľa 
Ing. Štefan Smetanka - delegovaný zástupca za zriaďovateľa 
Ing. Ľudovít Straka - delegovaný zástupca za zriaďovateľa 
 
 VIII. riadne zasadnutie RŠ sa konalo 21.02.2014 a zúčastnili sa na ňom všetci členovia rady školy. 
Pozvanie prijali riaditeľka školy p. Mgr. Valentína Krajňáková a hospodárka školy p. Eva Novická. Zasadnutie 
rady školy otvoril a viedol jej predseda Ing. Jozef Balaščík podľa schváleného programu: 

1. Otvorenie 
2. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2013  
3. Informácie z XIX. zasadnutia obecného zastupiteľstva (OZ) 
4. Informácia o zápise žiakov do 1. ročníka 
5. Informácia o  seminároch predsedov rád škôl 
6. Diskusia 
7. Návrh uznesenia 
8. Záver  

 So správou o výsledkoch hospodárenia školy a čerpaním rozpočtu za rok 2013 podrobne 
oboznámila radu školy hospodárka školy pani Eva Novická. Prostriedky rozpočtu školy na rok 2013 boli  
čerpané nasledovne: 

 
Prenesené kompetencie – normatívne výdavky bežné: 
Rozpočet: 673.985,00 €               Čerpanie:   Osobné náklady: 555.405,00 € 
                                          Tovary a služby: 118.580,00 € 
Prenesené kompetencie – nenormatívne výdavky:                       Celkom:         33.441 € 
Originálne kompetencie: 
Rozpočet: 202.070,00 €    Čerpanie:    Osobné náklady: 142.857,24 € 
               Tovary a služby:   59.197,24 € 
      Nevyčerpané prostriedky (vrátené):           15,52 € 
Materská škola, Školská jedáleň, CVČ:          Čerpanie vlastných príjmov:    17.178,80 € 

 
 Informácie z XIX. zasadnutia OZ podal predseda rady školy Ing. Jozef Balaščík. Týkali sa schválenia 
kompetencie vedeniu školy na dohodnutie podmienok prenájmu priestorov školy na účely prevádzkovania  
detašovaného pracoviska pre ZUŠ so sídlom v Lipanoch, ako aj navýšenia rozpočtu školy (originálne kompe-
tencie) o 15.000,- € na zakúpenie konvektomatu pre školskú jedáleň. 



 O zápise žiakov do 1. ročníka ZŠ informovala riaditeľka školy pani Mgr. Valentína Krajňáková.  Zápis 
sa konal v pracovných dňoch 4.-5.02.2014 (na základe vyhodnotenia dotazníka rodičov predškolákov z roku 
2013). Zápisu sa zúčastnilo spolu 51 detí (20 chlapcov a 31 dievčat). O odklad školskej dochádzky požiadali 
rodičia štyroch detí.  Na zápise žiakov bola prítomná aj psychologička z Centra pedagogicko-
psychologického poradenstva a prevencie v Sabinove, pani Mgr. Darina Bánociová. 
 Informáciu o seminároch predsedov rád škôl podal predseda rady školy. Prvý seminár sa konal 
20.11.2013 a bol zameraný na  všeobecnú činnosť a poslanie rady školy, pričom zdôraznil, že do pôsobnosti 
rady školy nepatrí vykonávanie kontrolnej činnosti, udeľovanie sankcií a podobne. Druhý seminár sa konal 
22.01.2014 a bol zameraný na vzťahy medzi zriaďovateľom, radou školy a riaditeľom školy, postupmi pri 
voľbe riaditeľa školy s dôrazom na legitímnosť rady školy ako výberovej komisie. K seminárom bol vypraco-
vaný informačný a metodický materiál, ktorý v prípade záujmu poskytne členom predseda rady školy. 
Vzhľadom na informácie a závery z uvedených seminárov predseda rady školy navrhol rade zaoberať sa 
novelizáciou Štatútu v otázke odstúpenia člena rady školy, pozastavenia členstva ako aj iných článkov štatú-
tu tak, aby boli v súlade s platnou legislatívou. 
  V rámci diskusie riaditeľka školy poukázala na zistený vysoký únik vody a s ním spojené zvýšené 
finančné náklady. Keďže privolaným pracovníkom VVS sa v tom čase nepodarilo lokalizovať miesto úniku 
vody, je pravdepodobné, že voda uniká z poškodeného potrubia na viacerých miestach. V tejto súvislosti 
oznámila, že na najbližšom zasadnutí OZ bude žiadať zriaďovateľa školy o riešenie tohto závažného havarij-
ného stavu a navrhne zriaďovateľovi vytvoriť novú kratšiu vetvu vodovodnej prípojky a odpojiť sa od poru-
chovej vetvy vodovodu. Riaditeľka ďalej informovala o zapojení sa ZŠ do Ekohry organizovanou spoločnos-
ťou Lidl Slovensko a požiadala radu školy o podporu tejto aktivity. Pani Čerkalová, ako rodič dieťaťa navšte-
vujúceho detašované pracovisko ZUŠ so sídlom v Lipanoch a zriadené v priestoroch Základnej školy 
v Pečovskej Novej Vsi, informovala o stretnutí rodičov s riaditeľom ZUŠ v Lipanoch a ich návrhu, aby náklady 
na úhradu nájomného poplatku pre ZŠ v Pečovskej Novej Vsi  boli realizované zo zaplateného školného na 
žiaka (8€/mesiac) alebo rodičovského príspevku a nie navýšením školného. Pani Kandrová informovala 
o práve prebiehajúcom zápise detí do materskej školy. 
 V závere zasadnutia rada školy prijala uznesenie, v ktorom zobrala na vedomie správu o výsledkoch 
hospodárenia školy za rok 2013, informácie z XIX. rokovania OZ, informáciu o zápise žiakov do 1. ročníka na 
školský rok 2014/2015, informáciu o seminároch predsedov rád škôl a navrhla zriaďovateľovi zaoberať sa 
riešením problému s únikom vody v zmysle predloženého návrhu.  
 
 IX. riadne zasadnutie RŠ sa konalo 26.06.2014 a zúčastnili sa na ňom šiesti  členovia rady školy. 
Piati členovia sa ospravedlnili zo zdravotných, pracovných a rodinných dôvodov. Pozvanie prijali aj riaditeľka 
školy p. Mgr. Valentína Krajňáková a koordinátorka CVČ p. Mgr. Oľga Dujavová. Zasadnutie rady školy otvo-
ril a viedol jej predseda Ing. Jozef Balaščík podľa schváleného programu: 

1. Otvorenie 
2. Zhodnotenie školského roku 2013/2014  
3. CVČ v školskom roku 2013/2014  
4. Pedagogicko-organizačné a materiálno-technické zabezpečenie výchovno-

vzdelávacieho procesu v školskom roku 2014/2015 – predbežný návrh 
5. Štatút Rady školy – návrh na úpravu 
6. Diskusia 
7. Návrh na uznesenie 
8. Záver 

 Priebeh a výsledky výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom roku 2013/2014 zhodnotila riadi-
teľka školy pani Mgr. Valentína Krajňáková. Informovala o počte žiakov, pedagogických a nepedagogických 
zamestnancov  a podrobne zhodnotila vzdelávacie výsledky. Taktiež podala správu o aktivitách školy a účas-
tiach žiakov na rôznych súťažiach a olympiádach. Informácie o dosiahnutých výsledkoch sú zverejnené na 
webovej stránke školy a v školskom časopise.  
 O výsledkoch činnosti CVČ v školskom roku 2013/2014 informovala jeho koordinátorka pani Mgr. 
Oľga Dujavová. Do činností v CVČ sa zapojilo 240 žiakov. Pracovali v 22 záujmových útvaroch pod vedením 
19 vedúcich. Poplatok za činnosť v CVČ bol schválený zriaďovateľom vo výške 2,- € na žiaka a mesiac. 
O odpustenie poplatku požiadalo 52 rodičov, pričom zriaďovateľ všetkým žiadateľom vyhovel. Koordinátor-
ka vyjadrila spokojnosť s celkovým priebehom práce jednotlivých útvarov a s dosiahnutými úspechmi. 



Uviedla, že tieto mimoškolské aktivity majú veľmi dobrú odozvu u žiakov a rodičov. Na druhej strane však 
podotkla, že vzhľadom na legislatívne zmeny a zmenu financovania CVČ klesol záujem o prácu vedúcich 
útvarov zo strany externých vedúcich. Ďalej pripomenula, že záujem o zriadenie a vedenie útvarov 
v nasledujúcom školskom roku je potrebné nahlásiť najneskôr do konca školských prázdnin. Ponuka záuj-
mových útvarov CVČ pre školský rok 2014/2015 bude potom následne rodičom oznámená v jeho prvých 
dňoch. Zaradenie žiakov do jednotlivých útvarov CVČ musí byť uzatvorené do 15.9. 2014. 
 S  predbežným návrhom pedagogicko-organizačného a materiálno-technického zabezpečenia vý-
chovno-vzdelávacieho procesu v školskom roku 2014/2015 oboznámila Radu školy pani riaditeľka. Uviedla, 
že počas prázdnin bude nutné opraviť strechu na predelovej chodbe školy a v materskej škole z dôvodu 
zamoknutia sokla vykonať sondáž na zistenie jeho príčiny a následne ho opraviť a súčasne vykonať rekon-
štrukciu kuchyne. Poznamenala tiež, že v priestoroch školy sa v dňoch 03.-12. júla 2014 uskutoční maliarsky 
plenér. Po jeho ukončení sa začne s rekonštrukciou sociálnych zariadení pre žiakov. Upozornila takisto aj na 
zvýšený záujem o návštevu ŠKD, ktorý presahuje jeho kapacitu (25 žiakov). Z tohto dôvodu dala rade školy 
na vedomie, že bude možné vyhovieť len žiadostiam rodičov, ktorí sú zamestnaní. Aj v ďalšom školskom 
roku bude v priestoroch ZŠ vykonávať výchovno-vzdelávaciu činnosť detašované pracovisko ZUŠ v Lipanoch. 
 O stave prípravy návrhu zmien štatútu rady školy podal informáciu predseda rady školy. Oboznámil 
radu školy, že vzhľadom na niektoré nejasnosti v metodických materiáloch sa bude musieť obrátiť na pra-
covníkov odboru školstva okresného úradu v Prešove so žiadosťou o konzultáciu. Konečný návrh na úpravu 
štatútu rady školy pošle predseda rady školy ostatným členom mailom na pripomienkovanie.  
 V rámci diskusie pán PhDr. Jaroslav Dujava, v súvislosti s pripravovaným návrhom zmien v štatúte 
rady školy, navrhol požiadať zriaďovateľa o sprostredkovanie právneho poradenstva, hlavne pre bod 
o doplňovaní člena rady školy pri pozastavenom členstve v rade školy. Pani riaditeľka informovala o úspeš-
nom priebehu návštevy zahraničných žiakov a pedagógov v rámci programu Comenius. Zmienila sa však aj o  
poškodeniach, resp. znečistení tried, popísaných laviciach, ktoré boli zistené na konci školského roka. 
 V závere zasadnutia rada školy prijala uznesenie, v ktorom zobrala na vedomie správu o výchovno-
vzdelávacej činnosti za šk. rok 2013/2014 a navrhla zriaďovateľovi správu schváliť. Ďalej zobrala na vedomie 
správu o činnosti CVČ za rok 2013/2014, predbežný návrh pedagogicko-organizačného a materiálno-
technického zabezpečenia výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom roku 2014/2015 a informáciu 
o stave prípravy návrhu na úpravu štatútu rady školy. 
 
 X. riadne zasadnutie RŠ sa konalo 27.08.2014 a zúčastnili sa na ňom desiati  členovia rady školy. 
Jeden člen sa ospravedlnili z pracovných dôvodov. Pozvanie prijali aj riaditeľka školy pani Mgr. Valentína 
Krajňáková, zástupkyňa riaditeľky pani PaedDr. Gabriela Kundríková, vychovávateľka ŠKD pani Daniela Po-
lomová a koordinátorka CVČ p. Mgr. Oľga Dujavová. Zástupkyňa riaditeľky pre MŠ pani Perdíkova sa ospra-
vedlnila z rodinných dôvodov. Predseda rady školy, vzhľadom na pracovné povinnosti, oznámil členom rady 
školy svoje meškanie a poveril otvorením a vedením zasadnutia rady školy podpredsedníčku Mgr. Katarínu 
Falátovú. Zasadnutie sa riadilo podľa schváleného programu: 

1. Otvorenie 
2. Pedagogicko-organizačné a materiálno-technické zabezpečenie výchovno-

vzdelávacieho procesu v školskom roku 2014/2015 
3. Návrh výchovných programov ŠKD, CVČ 
4. Školský vzdelávací program 
5. Štatút Rady školy – návrh na úpravu 
6. Diskusia 
7. Návrh na uznesenie 
8. Záver 

 S pedagogicko-organizačným a materiálno-technickým zabezpečením výchovno-vzdelávacieho pro-
cesu v školskom roku 2014/2015 oboznámila Radu školy pani riaditeľka Mgr. Valentína Krajňáková. Správa 
vychádzala z predpokladov a záverov predbežného návrhu, ktorým sa rada školy zaoberala na predchádza-
júcom zasadnutí. 
 S návrhom výchovného programu v ŠKD od 1. septembra 2014 na nasledujúce štyri roky prítomných 
oboznámila vychovávateľka ŠKD pani Daniela Polomová. Doterajší výchovný program bol doplnený a pod 
názvom „Družina je náš druhý domov“ pokračuje v plnení hlavného cieľa t.j. náhradnej činnosti detí pod 
vedením pedagóga počas neprítomnosti rodičov. Žiadosť o prijatie do ŠKD podali v júni 2014 rodičia 34 detí. 



Podľa predbežného záujmu budúcich žiakov 1. ročníka sa očakáva ďalších 10 žiadostí, takže celkový počet 
presahuje kapacitu ŠKD, t.j. 25 detí. Návrh výchovného programu CVČ predložila rade školy jeho koordiná-
torka pani Mgr. Oľga Dujavová. Uviedla, že hlavné ciele, poslanie a formy činnosti v CVČ  sa v nastávajúcom 
školskom roku zásadne meniť nebudú vzhľadom na doterajšiu veľmi dobrú odozvu. Materiálno-technické 
zázemie a priestorové podmienky pre činnosť CVČ budú naďalej zabezpečené v priestoroch ZŠ a na prislú-
chajúcich ihriskách, tiež na ihrisku pri komunitnom centre a na ihrisku TJ Slovan v Pečovskej Novej Vsi. Po-
platok za účasť detí v útvaroch CVČ sa nemenil, ostal vo výške 2,- € na dieťa a mesiac. Ponuka záujmových 
útvarov pre 1. a 2. stupeň ZŠ bude zverejnená v prvých dňoch školského roka na webovej stránke školy a 
zároveň bude poskytnutá žiakom a rodičom v písomnej forme vrátane žiadosti o prijatie do CVČ. Na návrh 
riaditeľky školy predložila informáciu o výchovnom programe  v MŠ pani Kandrová, členka rady školy za 
pedagogických zamestnancov materskej školy. Výchovný program v materskej škole sa bude aj v tomto 
školskom roku riadiť programom pod názvom „Svet očami detí“, ktorý beží od roku 2010. Týmto progra-
mom sa bude riadiť posledný rok, z dôvodu novej pripravovanej verzie Školského vzdelávacieho programu. 
 Pani PaedDr. Gabriela Kundríková, zástupkyňa riaditeľky pre ZŠ, informovala radu školy o vzdeláva-
com programe základnej školy. Zmeny nastanú v špeciálnych triedach, v dotácií hodín pre nové prvé roční-
ky, kde bude pridaná hodina matematiky. Na druhom stupni, v piatom a šiestom ročníku bude jedna hodina 
telesnej výchovy nahradená jednou hodinou výtvarnej výchovy, na základe požiadavky pedagógov a z orga-
nizačných dôvodov. 
 Vysvetlenie k navrhnutému zneniu Dodatku č. 1 k štatútu rady školy predložil predseda rady školy 
Ing. Jozef Balaščík. Návrh dodatku bol vypracovaný na základe  zmien niektorých zákonov, ktoré sa vzťahujú 
na činnosť rád škôl, na základe metodických materiálov a informácií zo seminárov predsedov rád škôl a na 
základe odborného právneho stanoviska sprostredkovaného zriaďovateľom pre ustanovenie postupu pri 
pozastavenom členstve. Dodatok č.1 bol na tomto zasadnutí následne podrobne prerokovaný a pripomien-
kovaný a navrhnutý prítomným členom na schválenie. 
 V diskusii pani riaditeľka navrhla riešiť otázku zvýšeného záujmu o ŠKD navýšením financií pre vy-
tvorenie ďalšieho oddelenia ŠKD. Ďalej oboznámila radu školy s riešením problému s únikom vody, t.j. vy-
budovaním novej vetvy vodovodnej prípojky. Predseda rady školy sa zaujímal o stav uzatvorenia zmluvy so 
ZUŠ Lipany. Pani riaditeľka ho informovala, že zmluva bude s vedením ZUŠ prerokovaná 28. augusta 2014 s 
podmienkou, že ZUŠ bude začínať svoju činnosť od 13:30, nakoľko dovtedy ZŠ zabezpečuje vlastnú výchov-
no-vzdelávaciu činnosť. Informovala tiež o zabezpečení žiackych knižiek pre všetkých žiakov školy, ktoré 
budú obsahovať pečiatku, podpis triedneho učiteľa a podpis riaditeľky školy z dôvodu zabránenia zneužitia 
a podvodu. Pri strate bude nová žiacka knižka vydaná až po odôvodnení rodičom a za poplatok s výpisom 
všetkých známok. Toto riešenie bolo prijaté aj z dôvodu malého využitia elektronickej žiackej knižky rodičmi 
žiakov. Pani Čerkalová sa zaujímala o prevoz obedov zo ZŠ do MŠ. Podľa vyjadrenia riaditeľky školy bude 
prevoz stravy naďalej zabezpečovaný autom miestnej reštaurácie, pretože škola ani zriaďovateľ vyhovujú-
cim motorovým vozidlom nedisponuje. V tejto súvislosti navrhla riaditeľka uvažovať nad sprevádzkovaním 
kuchyne v MŠ aj na prípravu obedov. 
 V závere zasadnutia rada školy prijala uznesenie, v ktorom zobrala na vedomie správu o pedagogic-
ko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu v šk. roku 
2014/2015, návrh výchovných programov ŠKD a CVČ a vzdelávacieho programu v materskej škole, zmeny v 
školskom vzdelávacom programe ZŠ na rok 2014/2015 a schválila Dodatok č. 1 k štatútu Rady školy  pri 
Základnej škole s materskou školou v Pečovskej Novej Vsi, ktorým sa dopĺňa a mení znenie štatútu rady 
školy zo dňa 6. júla 2012. 
 
 XI. riadne zasadnutie RŠ sa konalo 25.11.2014 v náhradnom termíne, na žiadosť predsedu rady 
školy Ing. Jozefa Balaščíka. Dôvodom boli pracovné povinnosti predsedu. Zúčastnilo sa na ňom osem  členov 
rady školy. Traja členovia sa ospravedlnili z pracovných a zdravotných dôvodov. Pozvanie prijala aj riaditeľka 
školy p. Mgr. Valentína Krajňáková. Zasadnutie rady školy otvoril a viedol jej predseda Ing. Jozef Balaščík 
podľa tohto schváleného programu: 

1. Otvorenie 
2. Rozpočet školy na rok 2015 (VZN č. 5/2014) 
3. Plán zasadnutí RŠ na rok 2015 
4. Diskusia 
5. Návrh na uznesenie 



6. Záver 
 S rozpočtom  školy na rok 2015 oboznámila radu školy pani riaditeľka Mgr. Valentína Krajňáková. 
Skonštatovala, že originálne kompetencie budú na úrovni aktuálneho rozpočtového obdobia, prenesené 
kompetencie sú rozpísané úradom štátnej školskej správy na základe zákona. Ďalej informovala o požiadav-
ke vedenia školy na navýšenie finančných prostriedkov na strane originálnych kompetencií o 10.000,- EUR 
pre ŠJ na mrazničku, umývačku riadu, kotol a ohrievač vody, nakoľko sú tieto zariadenia zastarané a poru-
chové a ich oprava by bola nerentabilná. 
 Predseda rady školy Ing. Jozef Balaščík predložil rade školy na schválenie plán zasadnutí na nasledu-
júci kalendárny rok. V roku 2015 sú naplánované štyri riadne zasadnutia v termínoch 2. marec 2015, 22. jún 
2015, 26. august 2015 a 23. november 2015. Ďalej upozornil, že na prelome rokov sa budú konať pravde-
podobne aj mimoriadne zasadnutia rady školy z dôvodu výberového konania na funkciu riaditeľa školy. 
Termíny mimoriadnych zasadnutí sa budú odvíjať od dátumu vyhlásenia výberového konania zriaďovateľom 
tak, aby výberové konanie prebehlo v zákonom stanovených lehotách. 
 Počas diskusie sa členovia rady školy oboznámili so zápisnicou zo zasadnutia Rodičovskej rady pri 
ZŠ, zo dňa 22. septembra 2014 na ktorom rodičovská rada schválila rodičovský príspevok ZRPŠ v rovnakej 
výške ako minulý školský rok t.j. 10,- EUR na žiaka. Členovia rady školy vo veci úhrady tohto príspevku na-
vrhli rodičovskej rade presunúť termín úhrady z 15. októbra na 15. november príslušného roka, nakoľko 
rodičia sú v počiatočných týždňoch školského roka vystavení väčšej finančnej záťaži. Rodičovská rada na 
zasadnutí takisto schválila cenu za „mikulášky balíček“ pre žiakov ZŠ a to v sume 1,20 EUR na žiaka, čo rada 
školy zobrala na vedomie. Pán PhDr. Jaroslav Dujava sa vyjadril k otázke rozpočtu školy, ktorý bol prejedná-
vaný na zasadnutí obecného zastupiteľstva 31. októbra 2014. Žiadosť o navýšenie originálnych kompetencií 
pre ZŠ na rok 2015 o 10. 000,- EUR bude posudzovať už nové obecné zastupiteľstvo pri schvaľovaní rozpoč-
tu obce. Mgr. Andrea Štofaníková, členka RŠ za rodičov v MŠ, sa informovala o zániku svojho členstva v RŠ z 
dôvodu ukončenia predškolskej dochádzky svojho syna. Predseda rady školy jej dal na vedomie, že postu-
povať sa bude podľa platných právnych noriem a štatútu RŠ. Pani Štofaníková bude oboznámená so stano-
viskom rady školy na ďalšom riadnom zasadnutí RŠ. 
 V závere zasadnutia rada školy prijala uznesenie, v ktorom zobrala na vedomie informáciu o rozpoč-
te školy na rok 2015, informáciu z prvého zasadnutia rodičovskej rady z 22.septembra 2014, schválila plán 
zasadnutí rady školy na rok 2015 a odporúčala rodičovskej rade presunúť termín úhrady rodičovského prí-
spevku z 15. októbra na 15. november príslušného roka. 
 
 V závere roka 2014 došlo k zmene v zložení rady školy. Na základe uznesenia Obecného zastupiteľ-
stva obce Pečovská Nová Ves zo dňa 10.12.2014 boli zriaďovateľom dňa 16.12.2014 odvolaní jeho traja 
zástupcovia PhDr. Jaroslav Dujava, Ing. Štefan Smetanka a Ing. Ľudovít Straka a následne do rady školy boli 
k rovnakému dátumu delegovaní traja noví zástupcovia zriaďovateľa: Mgr. Slavomír Karabinoš, Peter Novic-
ký a Ján Mojzeš. 
 Zo všetkých zasadnutí rady školy sú vypracované zápisnice a spolu s prílohami sú súčasťou evidova-
nej dokumentácie rady školy. Rade školy boli zo strany vedenia školy predložené všetky vyžiadané materiály 
v písomnej forme, a tieto materiály tvoria prílohy zápisníc. Rovnopisy zápisníc boli odovzdané riaditeľke 
školy.  
 Výročná správa bola predložená na XII. riadnom zasadnutí rady školy dňa 02.03.2015.  
 
 
 
 

Ing. Jozef Balaščík 

      predseda RŠ 


